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§ 36   

Nämndens frågor 

 

Fråga om klotter 

Claes Karlsson (KD) ställde fråga om ökade kostnader 2017 för 

klottersanering i de områden där  det pågår ”klotterverksamhet” – 

förvaltningen återkommer 

 

Fråga om trygghetsfonden 

Gustav Johansson (M) ställde fråga om pengar från Trygghetsfonden 

Stadsdelsdirektören Lena Lundström Stoltz informerade om att åtta 

ansökningar lämnats från stadsdelsförvaltningen. Ett förhandsbesked  

pekar mot en god utdelning till fördel för Enskede-Årsta-Vantör. 

Bland annat till en trappa vid den tillfälliga förskolan i Östberga.   

 

Familjer som saknar bostad 

Erika Wing  (M) ställde, efter att ha besökt socialjouren nattetid, fråga 

om hur det är ställt med familjer med barn som vänder sig till 

socialjouren på grund av att de akut saknar boende för natten – 

förvaltningen återkommer. 

 

 

  


